
 

 

                       Αθήνα, 27 Οκτωβρίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

 

ΘΕΜΑ: Η Κορινθιακή σταφίδα καταρρέει. Άμεση παρέμβαση και στήριξη 

από το Υπουργείο έστω και τώρα. 

Από τον περασμένο Ιούνιο έχουμε καταθέσει σειρά Ερωτήσεων για τα 

προβλήματα που διαφαίνονται με την εμπορία της κορινθιακής σταφίδας. 

Ζητούσαμε, μάλιστα, τότε να μας πει ο Υπουργός τι μέτρα θα λάβει για να 

αντιμετωπιστούν τα προβλήματα και να στηριχτεί το προϊόν και οι παραγωγοί, 

ενόψει και της νέας συγκομιδής. Προτείναμε, μεταξύ άλλων, να λειτουργήσει η 

Πολιτεία σαν «αγοραστής ύστατης καταφυγής», όπως προτείνει και η 

Ευρωπαϊκή Επιτροπή και να αξιοποιήσει τις περσινές ποσότητες για 

κοινωνικούς σκοπούς. 

Δυστυχώς, η Κυβέρνηση και το αρμόδιο Υπουργείο έχουν ταυτιστεί με 

συγκεκριμένα συμφέροντα οδηγώντας τους σταφιδοπαραγωγούς σε 

απόγνωση. 

Με την εγκληματική σας απραξία δεν έχετε κάνει απολύτως τίποτα για να 

στηρίξετε το προϊόν και τους παραγωγούς δημιουργώντας ακόμα περισσότερα 

προβλήματα. Στα περσινά απούλητα λόγω Covid -19, προστέθηκαν και οι 

ποσότητες της φετινής παραγωγής. Οι έμποροι, είτε δεν αγοράζουν, είτε 

παραλαμβάνουν χωρίς να δίνουν ούτε τιμή, ούτε προκαταβολές, όπως άλλα 

χρόνια. 

Επειδή, η κορινθιακή σταφίδα είναι ένα εμβληματικό για τη χώρα προϊόν, 

Επειδή, χιλιάδες παραγωγοί σε πολλές περιοχές της χώρας στηρίζουν το 

εισόδημα τους στην καλλιέργεια της κορινθιακής σταφίδας, 

Επειδή, η κατάσταση αυτή οδηγεί στην οικονομική καταστροφή χιλιάδες 

αγρότες και τις οικογένειές τους, 

Επειδή, βρισκόμαστε σε μια εποχή που η ακρίβεια μαστίζει μεγάλα κοινωνικά 

στρώματα, η διάθεση ποσοτήτων κορινθιακής σταφίδας θα ανακούφιζε τους 

πολίτες, 
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Επειδή, παρά τη μηδενική σχεδόν ζήτηση, οι παραγωγοί πρέπει να 

παραδώσουν τη μισή της προβλεπόμενης ποσότητας για να μην χαθεί η 

συνδεδεμένη ενίσχυση, όπως αναφέρεται σε πληθώρα δημοσιευμάτων, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί, έστω και την τελευταία στιγμή, για να 

στηριχθεί το προϊόν βάσει και των προτάσεων που εδώ και πολύ 

καιρό έχουν κατατεθεί από την αξιωματική αντιπολίτευση αλλά και 

τους ίδιους τους παραγωγούς; 

2. Γιατί αρνείται να λειτουργήσει η πολιτεία σαν «αγοραστής ύστατης 

καταφυγής», όπως υποδεικνύει και η Ευρωπαϊκή Επιτροπή, 

καταδικάζοντας μεγάλα αγροτικά στρώματα στην ανέχεια και την 

αδυναμία να καλύψουν ακόμα και τις καθημερινές τους ανάγκες και 

υποχρεώσεις; 

3. Ποια άμεσα μέτρα θα λάβει, ώστε να μην χαθεί η συνδεδεμένη 

ενίσχυση που θεσπίστηκε από την κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ και είναι 

πολύ κρίσιμη για το προϊόν και εισόδημα των 

σταφιδοπαραγωγών; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Ψυχογιός Γιώργος 

 

Αραχωβίτης Σταύρος 

 

Αβραμάκης Ελευθέριος 
 

 Αλεξιάδης Τρύφωνας 
  

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 
  

 Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 
 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος - Χρήστος 
  

Βαρεμένος Γιώργος 
  

Γκιόλας Γιάννης 
  



Καλαματιανός Διονύσιος - Χαράλαμπος 
  

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 
 

Κόκκαλης Βασίλειος 
 

Μάλαμα Κυριακή 
  

Μάρκου Κωνσταντίνος 
 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 
  

 Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 
 

Ραγκούσης Γιάννης 
  

Χρηστίδου Ραλλία 
  

 




